

"MASA yang diwajibkan kamu berpuasa itu ialah pada) bulan Ramadan yang diturunkan padanya Al-Quran sebagai petunjuk kepada manusia dan sebagai keterangan-keterangan yang menjelaskan petunjuk itu dan menjelaskan perbezaan antara yang benar dan yang salah. Oleh itu sesiapa antara kamu yang berada dalam bulan Ramadan (atau mengetahuinya) maka hendaklah dia berpuasa, dan sesiapa yang sakit atau sedang dalam perjalanan (atau pelayaran dalam bulan Ramadan itu bolehlah dia berbuka) maka wajiblah dia berpuasa pada hari-hari yang lain (sebagai ganti puasa yang ditinggalkan itu). Allah menghendaki kamu beroleh kemudahan dan tidak menghendaki kamu menanggung kesusahan. Hendaklah kamu mencukupkan bilangan (puasa Ramadan) itu dan mengagungkan Allah kerana mendapat petunjuk-Nya dan supaya kamu bersyukur".
- Firman Allah Subhanahu Wata'ala dalam Surah Al-Baqarah, ayat 185.

Barigakan nilai kemerdekaan dalam kalangan belia

Oleh : Rohani Haji Abdul Hamid
Foto : Mohd. Zul-Izzi Haji Duraman



SETIAUSAHA Tetap (Kebudayaan), Kementerian Kebudayaan, Belia dan Sukan hadir selaku tetamu kehormat pada Forum Bersama Belia bersempena Sambutan Hari Kebangsaan NBD Ke-39, yang antara lain membincangkan mengenai penghayatan dan kefahaman generasi belia terhadap nilai-nilai kemerdekaan dan perspektif sejarah (atas kanan dan atas).

BANDAR SERI BEGAWAN, Khamis, 16 Mac. - Pusat Sejarah Brunei (PSB), Kementerian Kebudayaan, Belia dan Sukan (KKBS) dengan Kerjasama Majlis Perwakilan Pelajar (MPP) Universiti Brunei Darussalam (UBD), Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) dan Kolej Universiti Perguruan Ugama Seri Begawan (KUPU SB) dan Majlis Belia Brunei (MBB) telah mengunyahkayahkan Forum Bersama Belia bersempena dengan Sambutan Hari

Kebangsaan Negara Brunei Darussalam (NBD) Ke-39 yang membincangkan mengenai tajuk, 'Menghargai Kemerdekaan Negara'.
Hadir selaku tetamu kehormat pada forum tersebut, Setiausaha Tetap (Kebudayaan) KKBS, Pengiran Haji Mohd. Hasnan bin Pengiran Haji Ali Hassan.
Turut hadir, Timbalan Setiausaha Tetap (Kebudayaan) KKBS, Dr. Siti Norkhalbi binti Haji Wahsalfelah; Pemangku Timbalan Pengetua PSB, Awang Mohammad Faisal

binti Haji Mat Salleh; Yang Di-Pertua MBB, Dayang Khairunissa binti Haji Ash'ari; pegawai-pegawai kanan, pegawai-pegawai, kakitangan kerajaan dan dekan-dekan serta mahasiswa-mahasiswi pengajian tinggi.

Selain memperingati Sambutan Hari Kebangsaan NBD Ke-39, forum tersebut juga bertujuan untuk mengutarakan apa sahaja pandangan dan kefahaman belia-belia masa kini mengenai dengan harga atau nilai kemerdekaan NBD dan juga dapat membarigakan dan mengenang kembali peranan dan sumbangan kepimpinan dahulu dalam mencapai kemerdekaan.

Di samping itu, ia juga dapat

meningkatkan minat dan penghayatan belia-belia kepada persejarahan Brunei dan mencari pelapis khususnya dalam kalangan belia yang berpotensi dalam bidang persejarahan Brunei.

Antara yang dikongsikan dalam forum berkenan adalah untuk membincangkan mengenai penghayatan dan kefahaman generasi belia terhadap nilai-nilai kemerdekaan dan perspektif sejarah dan juga aspirasi belia mengenai nilai kemerdekaan yang dikecapi pada masa ini.

Acara dimulakan dengan Lagu Kebangsaan, 'Allah Peliharakan Sultan' dan kemudian diikuti dengan bacaan Surah Al-Fatihah dan Doa Selamat oleh Awang

Alomsa Nor Adzmin bin Haji Ali Omar.

Seterusnya sesi forum menampilkan seramai tiga ahli panel iaitu ahli panel pertama, Yang Dipertua MPP UBD, Dayang Nur Qamelya binti Mohd. Rafee, ahli panel kedua, Yang Dipertua MPP UNISSA, Awang Abdul Shafiq bin Roszani dan ahli panel ketiga, Yang Dipertua MPP KUPU SB, Awang Haji Ahmad bin Haji Abas.

Forum berkenaan diserikan dengan Aktiviti Energizer yang merupakan acara tambahan berbentuk interaktif dengan menggunakan aplikasi Slido dan diakhiri acara penyampaian sijil penghargaan kepada moderator dan tiga ahli panel.